
WDSF AGM 2024 

V termínu 25.-27. října 2024 se v polské Varšavě uskutečnila série „valných hromad“ WDSF. 
ČSTS na této akci reprezentovali prezident Ing. Rostislav Filgas a člen VR Martin Odstrčil.  

Naše delegace dorazila do kongresového centra letecky z Prahy v pátek ráno. Jedinou oficiální 
náplní tohoto dne byla „valná hromada“ DSE – Evropské federace tanečního sportu. Prezident 
této federace pan Robert Wota představil vizi pro budoucí činnost, která byla bohužel příliš 
obecná, a tak se stále nabízí otázka k čemu byla vlastně tato organizace zřízena? Celá schůze 
trvala necelou hodinu, a tak se okolo 14:00 rozešli všichni delegáti s poněkud smíšenými pocity, 
k dalším, pro tento den neoficiálním jednáním a schůzkám. 

Sobota již byla mnohem produktivnější. Hlavní náplní dne bylo Fórum WDSF – kde se představilo 
několik témat a následně k nim probíhala diskuse. Nejdůležitějším tématem byla samozřejmě 
účast breakingu na Olympiádě v Paříži, k čemuž byla i vydána památní kniha popisující průběh 
celé přípravy, a hlavně potom samotné akce. 

V rámci přednášek fóra vystoupil se svojí SWOT analýzou tanečního sportu náš prezident Ing. 
Rostislav Filgas. Jeho analýza byla založena na základě problematiky tanečního sportu v České 
republice, ale vlastně je možné tuto analýzu použít téměř ve všech aspektech i pro celé prostředí 
WDSF. Dle ohlasů velkého množství zúčastněných byla tato přednáška úplně nejlepší 
přednáškou celého dne, a je na tomto místě nutné poděkovat našemu prezidentovi za skvělou 
reprezentaci ČSTS. 

V sobotu odpoledne proběhla ještě „valná hromada“ WDSF PD – profesionální organizace, jejíž 
hlavní náplní bylo ukončení činnosti této organizace a její včlenění do WDSF. Jde jen o čistě 
technickou záležitost, profesionální status a soutěže budou pokračovat, ale činnost bude řízena 
přímo WDSF. 

Večer proběhla pro všechny delegáty oficiální večeře i s doprovodným kulturním programem. 

V neděli se konala hlavní část akce, a to WDSF AGM. Kromě nutných procedurálních věcí se 
AGM zabývalo úpravou některých dokumentů jako např. zvýšení poplatků za ID karty 
(nezvyšovalo se 8 let), včlenění WDSF PD do struktur WDSF a mnohé další. Nutno podotknout, 
že toto AGM bylo poslední před volebním AGM, které se bude konat v červnu příštího roku, a tak 
se mnoho převratně zajímavého tento rok neudálo. Schůze byla ukončena okolo 15:00.  

Naše delegace na celé akci zanechala výborný dojem a doufejme, že to pomůže pro příští 
volební období k našemu zapojení do struktur WDSF, a tím i zvýšení prestiže ČSTS na 
mezinárodním poli. 

Martin Odstrčil 

 


